
Acta de la sessió  de la Junta  de Districte Marítim

Data:  5 d'octubre de 2020
Número: 04/2020
Caràcter: Ordinari
Hora: 20:00 h
Lloc: Saló d'Actes Centre Cultural «la Marina»

assistixen:

Maricarmen Ribera Soriano Presidenta

Esteban Ventura Mart Vocal (Regidor)

Vicente Guillamón Terrado Vocal (Regidor)

Lidon Ribera Soriano Vocal (Veïna)

Vicente Ortiz Vocal (Veí Designat Alcaldia)

Matilde Ramos Alonso Vocal (Veïna Designada Alcaldia)

Tica Palau Campos Vocal (AAVV El Faro)

José Carlos Mas Vocal (AA.VV. Meridiano)

Tonica Miralles Cumba Vocal (AC Unió Musical del Grau)

Vicent Bonachera Forner Vocal (AC Scouts)

Ana Raga Cases Vocal (AMPA CEIP «El Pinar»

Roman Simó Gómez Secretari

No assistixen: ,Esther Giner Hidalgo (Vocal - Veïna) 

Excusen la seua assistència: Manuel González Galván  (Vocal - AA.VV. Marjaleria)  

Orde del dia:

1.- Aprovació, si és procedent, de l'acta de l'anterior sessió de data 02/03/2020

2.- Presentació i jura de càrrec de la nova presidenta i el nou vocal.

3.- Normativa Covid-19 Associacions.

4.- Precs i preguntes.
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En La Sala d'Actes del Centre Cultural «la Marina» del Grau de Castelló, sent
les 20:00 h del dia 5 d'octubre de 2020, sota la presidència  de la Il·lma Senyora tinenta
d'alcalde,  Mari  Carmen  Ribera  Soriano,  es  reunixen  els  senyors  i  senyores  abans
mencionats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim, amb la
meua assistència com a secretari delegat del districte per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la
sessió. 

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, DE L'ACTA DE L'ANTERIOR SESSIÓ DE 02/03/2020

El Sr. President va preguntar els presents si tenien alguna objecció que fer a la
redacció de l'acta de la passada sessió, celebrada el 2 de març de 2020.

No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat. 

2.- PRESENTACIÓ I JURA DE CÀRRECS DE LA NOVA PRESIDENTA I EL NOU VOCAL

El Sr secretari va donar lectura al Decret 4685/20 de data 7 d'agost  - en què
s'anomena a  Mari  Carmen Ribera com a  presidenta del  Districte  Marítim – i   a  la
comunicació de data 1 d'octubre – en què s'anomena a Vicent Ortiz com a  vocal del
Districte Marítim - .  Posteriorment ambdós van prendre possessió dels seus càrrecs
utilitzant la fórmula de promesa.

3.-   COMUNICACIÓ MEMBRES JUNTA ORDE CONSELLERIA 23/09 COVID-19

La Sra presidenta va mostrar als  presents l'Orde de Conselleria de Sanitat de
data  23 de setembre de 2020 dirigida a  tot  tipus  d'associacions (culturals,  veïnals,
esportives...etc)  en  la  qual  s'establixen  noves  restriccions  degut  a  la  pandèmia  del
Covid-19.

Posteriorment es van comentar els punts que mes afectaven les associacions
del Grau respecte a les activitats que estes realitzen, especialment les de ball.

El Sr. secretari va comentar que en el CC «la Marina» s'havien suspés totes les
activitats de ball que allí es desenrotllaven: balls de saló, balls regionals i sevillanes,  ja
que  l'art.  13  de  l'orde  així  ho  indicava  literalment.  Així  mateix,  el  Sr.  secretari  va
comentar que havien decidit suspendre també l'activitat de palissa, a pesar que no era
un  ball  pròpiament  dita,  pel  fet  que és  una activitat  física  forta  la  qual  causa  una
respiració intensa i encara que no es balla en parella, des de la Tinència d'Alcaldia es
considerava que era una activitat de risc baix sostre, mes indicada per a realitzar-se a
l'aire lliure.

La  Sra.  Lidon  Ribera  va  dir  que en  l'associació  que  ella  era  membre,  Aula
Debat, si realitzava les activitats de palissa i sevillanes en el seu local, ja que ho havien
consultat amb el Negociat de Participació Ciutadana i Virginia els havia dit que depenia
de com s'interpretara, que palissa no estava prohibit i que les sevillanes  es ballaven
individualment, es podia realitzar l'activitat.

El Sr. secretari va dir que no estava d'acord respecte a les sevillanes, ja que si
bé la  restricció  de  l'activitat  de palissa  si  podia  interpretar-se que no era  un  ball  i
permetre's  baix sostre utilitzant un criteri  mes flexible,  les sevillanes eren un  ball  i
l'orde és clara perquè literalment diu: «Es prohibix l'activitat de ball». No obstant això,
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va  dir,  era  decisió  de  l'associació  continuar  realitzant  l'activitat  o  no,  sota  la  seua
responsabilitat.

Finalment, la Sra presidenta va comentar als presents que se'ls faria arribar a
tots l'orde via mail.

El Sr. Ventura va proposar que cada associació proporcionara als participants
de l'activitat màscares homologades, ja que moltes de què porta la gent (sobretot les
de tela) no posseïxen la dita homologació.

4.-  PRECS I PREGUNTES

La Sra. Raga va comentar que el seu AMPA (El Pinar) desitjava fer l'Assemblea
General  de  Socis  a  l'aire  lliure  i  va  preguntar  si  podrien  realitzar-la  en  el  parc  «la
Pineda». 

Va contestar el Sr. secretari que no creia que haguera cap problema, però que
havien de realitzar la  petició per escrit  i  el  Negociat  de medi  ambient  que era qui
gestionava el  tipus de permisos, els contestaria.

El Sr. Mas va tornar a incidir en el tema de la tanca oxidada en el va riure, a què
ja va fer referència en anteriors sessions de la junta.

La  Sra.  presidenta  va  contestar  que ja  s'havia  iniciat  el  procediment  per  a
solucionar-ho i que s'interessaria per saber en que fase es trobava i li informaria.

El Sr. Mas va voler saber en que estat es trobaven diverses peticions que havia
realitzat.

La Sra. presidenta va contestar que ella personalment es persone en la zona
perquè el Sr. Mes se les mostrara «in situ», i que s'havien iniciat els procediments per a
resoldre-les totes:  el  canvi  de  lloc de bol·lards,  tanca contenidors,  canvi  de  lloc del
contenidor que molesta per a girar, neteja d'abocadors, neteja de séquies...etc.

El Sr. Mes va sol·licitar, com ja havia fet en una sessió anterior que s'instal·lara
nova senyalització en la zona del riu, ja que l'existent  - concretament els STOP – estava
esborrada i no es veia, la qual cosa constituïa un gran perill ja que la gent anava a gran
velocitat per aquella zona.

El Sr. Guillamón va coincidir amb el Sr. Mas i va proposar que  s'instal·laren en
la zona elevacions en l’asfalt  que impediren la circulació a gran velocitat, com s'havia
fet últimament en moltes altres zones de Castelló.

El Sr. Guillamón va preguntar sobre els Festivals de Nadal en els col·legis, si es
publicarien normes específiques com s'havia fet amb les associacions.

El Sr. secretari li va contestar que no creia que es publicaren noves normes ja
que les existents ja eren molt restrictives. Va comentar que no creia que es realitzara
cap tipus de celebració,  ja  que si  no es  permetia que els  alumnes d'una classe es
relacionaren amb els d'altres, menys s'anava a fomentar una activitat multitudinària.
Seria un sense sentit.

La Sra. Raga va comentar que efectivament, succeiria així. Que el seu AMPA
proposaria al Col·legi (CEIP la Pineda) que vingueren els reis al pati  del col·legi – a l'aire
lliure – i que els xiquets foren baixant de classe en classe per a entregar les cartes d'una
manera segura i respectant les restriccions.
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El Sr. Guillamón va preguntar perquè en uns col·legis es deixava realitzar a les
vesprades activitats esportives i en altres no.

Conteste el Sr. secretari que això depenia de la decisió del Consell Escolar que
era l'òrgan màxim de decisió en cada col·legi i en el qual estaven representats tots els
estaments d'este (professors, pares, alumnes...etc).

El Sr. Bonachera es va queixar de que l'equip de bàsquet del Grau, en el que
juga el seu fill, ha d'anar a entrenar a Castelló perquè no hi ha instal·lacions lliures en el
Grau. Va comentar que fins ara entrenaven en l'Institut, però que amb això del Covid-
19, de moment la cosa estava parada  i estaven a l'espera que l'Institut es pronunciara.

També de va queixar de que sent un equip del Grau hagueren de jugar els
partits  oficials  en  Castelló,  ja  que  en  l'Emili  Fabregat  no  hi  havia  lloc  els  caps  de
setmana ja que estaven ocupats per una lliga de futbol sala de Castelló.

La Sra presidenta va dir que intentaria intercedir amb el Patronat d’Esports
perquè, almenys, una vegada al mes l'equip poguera jugar en el Fabregat.

El  Sr.  Bonachera  es  va  queixar  de  que  en  el  Grau  hi  havia  una  falta
d'instal·lacions esportives evident.

I sent les 21:00 h de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi mes
assumptes que tractar, la Sra presidenta alça la sessió. De tot açò com a secretari En
done fe, i para que conste, faig la present acta que firme junt amb la Sra presidenta de
la Junta Municipal de Districte.
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